
29 juni 2023 

AGENDERINGSVERZOEK: “Toekomst ontwikkeling Entreegebied” 

Margot Kraneveldt, Sicco Louw en Susanne Bout, PvdA Zoetermeer (contactpersoon MK: tel. 06-53228144)* 
Gernand Ekkelenkamp, D66 Zoetermeer 
Jordy Boerboom, GroenLinks Zoetermeer 
Jan Velner, SP Zoetermeer 
Yvonne Bink-Winterkamp, Zoetermeer Vooruit 
Marco van den Boomgaard, Forum voor Democratie Zoetermeer 
(*alle fractievoorzitters dienen dit verzoek mede namens hun fractieleden in, bijelkaar 16 raadsleden) 

Omschrijving onderwerp 
De toekomst van de ontwikkeling van het Entreegebied 

Bron onderwerp 
Memo “Stand van zaken planologische procedure Entree Midden” van 22 juni 2023 en de naar aanleiding 
daarvan door het college georganiseerde themabijeenkomst op 27 juni 2023. 

Voor welke vergadering(en) wilt u dit punt agenderen 
Een kort debat op hoofdlijnen op de raadsvergadering van 3 juli 2023. 

Aanleiding en doel verzoek 
Het college heeft op 22 juni een memo naar de raad gestuurd, waarin het college aangeeft dat de 
ontwikkeling van het gebied Entree Midden door allerlei externe en interne oorzaken ernstig is vertraagd, 
met minstens een jaar.  
De indieners van dit agenderingsverzoek maken zich daar grote zorgen over. De Entree is het grootste 
binnenstedelijke ontwikkelingsgebied van Nederland en er hangt voor de aantrekkelijkheid van onze stad en 
de woonkansen van onze inwoners veel vanaf. Onlangs stelde de raad nog bijna €4 mln beschikbaar voor de 
kosten van planontwikkeling en de inrichting/aanleg van het openbaar gebied. 
In de themabijeenkomst is echter niet alleen over vertraging, maar zelfs gesproken over het uitwerken van 
geheel nieuwe scenario’s, die het PUK zeker zullen raken en grote financiële gevolgen kunnen hebben. De 
indieners van dit agenderingsverzoek vinden dat daarmee een nieuwe situatie is ontstaan en willen daar 
graag nog voor het zomerreces met het college op hoofdlijnen over spreken.  


